
PLE DE L'AJUNTAMENT DE MOLLET 

IMPUGNACIO DE LA 
ClUTAT DE GALLECS 
I GRATUÏTAT DE LA B-30 
El dilluns de la setmana passada es reuní el pie de l'Ajuntament de Mollet. Una 

sessió que ens interessava molt, car en el seu ultim punt, —el setè—, s'hi discutía 
un problema que afecta prou a la vila de Mollet: la futura ciutat de Santa Maria de 
Callees altrament dita de Riera de Caldes. No obstant al llarg de la discusió van 
anar sortint forces punts dMnterés. 

NO ES VOLEN MES INDUSTRIES 

Després de decidir demanar al Mi-
nisteri de l'Habitatge la donació gra-
tuita del Casal Papa J o a n X X I I I de la 
finca de Gan Vila, —actualment expro-
pia! i dins el proiecte de Santa Maria 
de Gallees—, per rer—hi una residència 
d'avis, es va parlar del projecte de Pia 
parcial d'Ampliació del r là de Can Ma-
cola que presentava el senyor Rafel 
iirabent Escudé. Adhuc aquesta Ili-
ga-mànega de noms, aquest projecte 
no és una ampliació d'un pia anterior, 
tal com va aclarir el Sr. Arcadi Viñas, 
sino que representa canviar uns cin-
quanta mil mètres quadrats de te-
rrenys qualificats com a agricoles per 
industrials. El pié, després de discutir 
fis aspectes tècnics de! projecte (on 
anirien les deixalles industrials de les 
fabriques que s'hi construin'en?) i do-
nai que està en manca el pia d'ordena-
ciò del pöble, no el va provar . 

SALVEM MOLLET 

Se™idament el setè punt de l'ordre 
del dia parlava de Santa Maria de Ga-
llees. Aquest gran projecte, creat j a fa 
alguns anys, que va neixer amb molta 
pressa pel devant ("actuación Urbanis-
tica Urgente, - A C T U R " ) , acollint-se 
a la "Ley de Expropiaciones Forzosas' 
que amb un tres i no res va expropiar 
les 1472 hectáreas repartidcs entre 
Mollet, Arenys de Mar, Palau de Piega-
mans, Santa Perpètua de la Moguda, 
Polinyà i Monteada, deixant als page-
sos sense terres i sense diners (Tindem-
nizació va esser ridicula i encara molts 
no l'han cobrada) i que semblava que 
ira mort, ara toma a revifar—se potser 
encara amb més força, ja que el Minis-
teri dona pas a empreses financières 
'rivadcs consíituint una societat (la 
¡anca Catalana, la Banca Industrial de 

Catalunya i la Caixa de Pensions per a 
laVellesa i d'Estiilvis), tot fent un can-
dide intencions al antic projecte d'una 
ciutat satèlit, j a que ara hi vcu "gran-
as posibilidades para asentamientos 
industriales, en una zona llana junto a 
laRieradeCaldes". 

L 'AMBULATORI INUNDAT. PERO 
D'AIGUA 

pespres de suportar una llarga —i 
Polenta— llegida d'actes que va durar 
prop d'una hora, i que ben pocs deis 

presents hi prestaven gaire atenció, el 
Sr. Palatsi va demanar la data d'inau-
guració de l'Ambulatori de la Segure-
tat Social en el seu nou edifici de la 
barriada de Can Pantiquet. L'alcalde 
va informar en aquest aspecte que Ies 
instalacions tècniques encara no están 
a punt, però que a més l'Ajuntament 
ha rebut la petició d'agengar eis terre-
nys del costat de l'Ambulatori per evi-
tar noves inundacions ais sotanos de 
l'edifici. Evidentment, un Ambulatori 
inundat cada vegada que fes un xàfec 
de poc ens serviría. L acte de la sessió 
anterior s'aprovà seguidament sense 
noves esmenes. 

UN PAS PER A LA CUNILLERA 
DE LA PLANA LLADO 

J a dins el tercer punt de l'ordre del 
dia, la RENFE demaná a l'Ajuntament 
la supresió definitiva del pas a nivell 
sense v i v a n t que traspassa la via del 
tren de Barcelona a Sant Joan de les 
Abadesses a l'altura del bosc de Can 
Pantiauet. concretament al kilometre 
19/090, darrera el Col.legi Nacional 
Prmcesa Sofia. Encara que el Plè no es 
pronuncia sobre aquest punt i va de-
manar un informe tècnic, l'aire que 
s'hi respirava era de conse^ir una per-
muta amb RENFE, és a dir, suprmiir 
ai^uest pas però obrir—ne un altre, o 
be a l'altura de l'antiga carretera de 
Gallees (solució que ha estât repetida-
ment reivindicada pels veins d'aquella 
zona alta de la Plana Lladó, amb 
alguns accidents mortals a tenir en 
compte), o bé aixempiar i millorar el 
pont del cementiri. 

Kl Plè va parlar de la necessitat de 
salvar aquest terrenys per el pöble i la 
comarca. Mollet te actualment uns 
32 .000 habitants, amb possibilitat 
d'arribar—ne a esser com a limit uns 
100.000. Kl dèficit de zones d'equipa-
ments (escoles, zones verdes,...) amba 
als 800 .000 metres quadrats. De on 
treurcm aquests equipajnents si al cos-
tal de casa ens hi col.loquen 31 ,206 
vivendes amb 120,000 habitants mes? 

NO A LA CIUl AT DE GALLECS 

L'alcalde va presentar un infonne 
juridic per estudiar les possibilitats 
d'impugnació jurídica del Projecte, 
des do una perspectiva legal. Els ser-
veis tècnics de l'Ajuntament t;uiibc 
viu\ fer un altre infonne, tot exposant 

els grans problèmes (manca d'aigua...)' 
que una gentada tan gran ocasionaría 
a la locaütat. El senyor Planellas va 
llegir un informe politic, tot apuntant 
que la realització d'aquest projecte su-
possarà l'autosuicidi de Mollet i de la 
comarca en privar—lo de tota aquesta 
zona que sens dubte, es pot qualificar 
com a pulmo del Vallès. 

Per únanimitat, el Plè va decidir 
impugnar el projecte, tot trovant—se 
un altre dia en sessió especial per estu-
diar el text d'impugnació. 

EL VALLES HO HA DECIDIT: 
III CINTURO GRATUIT 

Finalment, en el apartat de precs i 
preguntes, cal dir en primer Uoc el pe-
tit examen que es va fer de les carrete-
res de la localitat: demanar al Ministe-
n d'Obres Públiques la gratuïtat de 
l'Autopista B - 3 0 (Montoeló-Papiol) 
mentre no es construeixin eis dos vials 
gratuits que figuren en el projecte de-
iinitiu, i que actualment sois arriven 
fins a Cercianyola; insistir també en la 
gratuïtat de l'entrada número 1 de 
l'Autopista A— 17 ; constar la mala pla-
nificació de I'autovia de Caldes amb 
direcció a GranoUers en el trébol de 
l'entrada al poblé junt a l a N — 1 5 2 ; de-
manar un cop mes la desviació de la 
N—152 que ocasiona al seu pas pel pö-
ble grands aturalls i embussades; 
soi.iicitar de la Jetatura de Carreteres 
la reparació de la N—140 desde els 
quatre cantons (creuement amb la 
Ñ - 1 5 2 ) fins a Santa Perpètua. 

UNA ZONA VERDE A LA 
ROSALEDA-CAN GOMA 

Després d'aquest repàs de carreteres, 
el Sr. Viñas va presentar al Plè les 
queixes dels veins del barri de La Ro-
saleda—Can Gomà, que demanen la 
construcció d'una zona verda en un te-
rreny situât en el confluent dels ca-
rrers Caganell i Comte d'Urgell. La res-
posta que van obtenir va èsser la de 
convocar una reunió entre veins i bat-
Ile per estudiar el problema. 

UN NOU EDIFICI IL.LEGAL? 

J a per acabar, es va comentar l'il.le-
galitat d'un edifici de sis plantes que 
es vol construir en el carrer Berenguer 
III, prop dels quatre cantons. Segons 
semola esser, aquest edifici, portât tèc-
nicament per l'arquitecte municipal 
Sr. Villar, sols pot tenir sis plantes més 
els atics i baixos corresponents amb la 
condicio de que un magatzem amb bo-
tiga que hi ha al davant, i que el separa 
deis pisos del Centre Parroquial, sigui 
una zona vial o verde. Veurem com 
acaba tot. El Sr. Rebull que mena el 
magatzem i la botiga, i alhora és con-
seller municipal, no va assistir a la ses-
ció. Eis niiuintencionats no podrán 
adjudicar—li defenses d'interessos per-
sonals en el seu càrrec municipal. 

J U S h P C O i i C A L L 
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